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Protokół nr LX/2024 z sesji Rady Gminy Warlubie odbytej w dniu 

27 marca 2023 r. 

LX Sesja Rady Gminy Warlubie rozpoczęła się dnia 27 marca 2024 r. w obecności 

13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych, zgodnie 

z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 40 ze zm.), 

stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 1200 w sali OSP w Warlubiu, ul. Bąkowska 12. 

Lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Maria Jankowska. 

Protokolantem obrad był inspektor ds. obsługi Rady Gminy Sławomir Kania. 

Pani Przewodnicząca Rady powitała zaproszonych gości oraz radnych. Następnie 

poinformowała, że obrady Rady Gminy są rejestrowane za pomocą urządzeń 

nagrywających dźwięk i obraz. Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania 

danych osobowych osób uczestniczących w obradach Rady Gminy Warlubie została 

umieszczona do zapoznania się z jej treścią na drzwiach Sali OSP w Warlubiu, na 

tablicy informacyjnej obok stanowiska ds. obsługi Rady Gminy w Urzędzie Gminy, na 

stronie internetowej BIP oraz na stronie internetowej Gminy. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad i poddała go pod 

głosowanie. W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty. Raport z głosowań 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja o działalności międzysesyjnej. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał i głosowanie nad nimi: 

1) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Warlubie na 2024 rok, 

2) zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Warlubie na lata 2024-2033, 

3) w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Warlubie 

środków finansowych stanowiących fundusz sołecki, 

4) w sprawie ustalenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze, usługi sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, 

5) w sprawie przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Warlubie w 2024 roku", 
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6) w sprawie przyjęcia zadań z zakresu administracji rządowej, dotyczących 

obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych na terenie gminy Warlubie. 

6. Roczne sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie 

Warlubie na lata 2021-2025 za 2023 r. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie obrad. 

Ad 1 i Ad 2 

Jak wyżej. 

Ad 3 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że z treścią protokołu z poprzedniej sesji 

Rady Gminy nr LIX/2023 z dnia 29 lutego 2023 r. można się było zapoznać na 

stanowisku ds. obsługi Rady Gminy, a także w dniu obrad. Radni nie wnieśli żadnych 

uwag i zmian do protokołu jw., wobec czego uważa się, że został przyjęty. 

Ad 4 

Pan Wójt Gminy przedstawił informację o działalności międzysesyjnej. 

Pan Wójt Gminy: Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo Radni, Szanowni 

pozostali uczestnicy dzisiejszej sesji. W okresie międzysesyjnym z takich wydarzeń, 

które warto zasygnalizować, to po pierwsze Dzień Żołnierzy Wyklętych. Bardzo 

serdecznie dziękuję społeczności szkolnej, jak również Stowarzyszeniu Miłośników 

Lipinek, za przygotowanie, zorganizowanie tej uroczystości w Lipinkach. 

Był też bardzo ciekawy projekt pod tytułem: "Być kobietą". To był projekt edukacyjny, 

jego podsumowanie nastąpiło w Wielkim Komorsku. I do dzisiaj jesteśmy pod 

wrażeniem. Brali w tym udział również nauczyciele z innych szkół podstawowych 

w naszym powiecie. I po prostu wszyscy razem, byliśmy zachwyceni. Naprawdę 

młodzież tutaj fantastycznie się spisała. Chciałoby się, żeby tak było zawsze. 

Ponadto warto też odnotować, bo zbliżają się Święta Wielkanocne, że staraniem 

Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Turystyki, przy współpracy z innymi podmiotami, 

zorganizowaliśmy jarmark wielkanocny. I z informacji, które posiadam, cieszył on się 

dosyć dużym zainteresowaniem. Może również i dlatego, że przy okazji też wszyscy 

kandydaci, albo przynajmniej niektórzy kandydaci, próbowali też jakby tutaj zachęcać 

potencjalnych wyborców do oddawania na nich głosu. Ale to już jest taka po prostu 

uroda kampanii przedwyborczej. Jeszcze trochę i będzie po wyborach. I wróci 

rzeczywistość. 

Z innych takich spraw, spotkań, Dzień Kobiet i Dzień Sołtysa. Spotkaliśmy się nie 

tylko przy kawce i ciasteczku, ale przede wszystkim porozmawialiśmy merytorycznie 

o tym, czy wprowadzamy fundusz sołecki, czy nie. Ponieważ zdecydowana 

większość obecnych była za tym, żeby jednak podjąć tę rękawicę, stąd dzisiaj 

Państwo też będziecie nad tym projektem głosować, by od przyszłego roku taki 

fundusz sołecki był w naszej Gminie wprowadzony. 
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Z innych ciekawych rzeczy, turnieje szachowe. Kolejny turniej szachowy dla dzieci 

i młodzieży naprawdę cieszył się znowu sporym zainteresowaniem. Tych młodych 

szachistów było ponad 60, jeśli dobrze pamiętam. Tylko się cieszyć, że oprócz 

Internetu, smartfona i tabletu, jeszcze dzieciaczki chcą grać w szachy. 

Ponadto przyjmowane zostały wnioski, i pewnie już ponad 400, na tak zwane dodatki 

osłonowe. Robi to Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. Nie wiem, czy na dzisiaj ten 

licznik się jeszcze powiększył, ale to jest sporo tych wniosków o tak zwane dodatki 

osłonowe. 

Również został ogłoszony konkurs na składanie ofert na realizację zadań 

publicznych, oczywiście pod adresem naszych różnego typu stowarzyszeń. Jak co 

roku, cieszy się on dużym zainteresowaniem. Mam nadzieję również, że w tym roku 

będzie podobnie. 

A teraz o sprawach inwestycyjnych. Po pierwsze. Został ogłoszony przetarg na 

dokończenie budowy przedszkola. Otwarcie ofert wyznaczono na 9 kwietnia. 

Zobaczymy. Oczywiście każdy z nas w napięciu, nie tylko Wójt, ale i na pewno 

Radni, wszyscy będziemy czekać, co też tam się znajdzie 9 kwietnia, kiedy będziemy 

te oferty, mam nadzieję, że będą, otwierać. To po pierwsze. 

Po drugie, został ogłoszony również nabór na zasadzie konkursu ofert na budowę 

podjazdu i toalety dla niepełnosprawnych w naszej szkole. Wyznaczono termin 

miesięczny i on upływa 29 kwietnia, jeśli dobrze pamiętam, tu pan kierownik może 

mnie tam ewentualnie poprawić, na wykonanie tego zadania. 

Niestety, i to jest na razie smutna trochę wiadomość, musiałem unieważnić przetarg 

na zagospodarowanie rekreacyjno-sportowe centrum Wielkiego Komorska, Bzowa 

i Bąkowa. Ten przetarg musiałem unieważnić. Były dwie oferty, jedna za 

1 550 000,00 zł, druga za prawie 2 000 000,00 zł. Ale one były, jedna i druga, 

powyżej tej kwoty, którą mamy zabezpieczoną. I w związku z tym ogłosimy drugi 

przetarg i chciałbym jeszcze w kwietniu, już tak proponowałem, wyznaczyłem taką 

datę na otwarcie ofert na 23 kwietnia. Jesteśmy dobrej myśli, może jednak uda się 

również wreszcie doprowadzić do podpisania umowy z potencjalnym wykonawcą 

i realizacji tego zadania, bo to nam się już wlecze drugi rok. 

Chciałbym również powiedzieć, już tak na zakończenie, że została podpisana umowa 

z wykonawcą przebudowy ul. Wybudowanie Nowskie. 

I też patrzę tutaj na pana Tomasza, radnego, Piątkowskiego, bo w tym tygodniu 

jeszcze mają wejść na Bzowo z kładzeniem asfaltu. To tyle chciałbym przekazać, 

Pani Przewodnicząca i Szanowni Państwo Radni. 

Radna Pani Maria Mazur: Chciałam się zapytać odnośnie przedszkola. Pan Wójt 

mówił tutaj o tym, że ogłoszony jest przetarg na wykończenie przedszkola. Ja bym 

chciała się zapytać, bo na komisjach rozmawialiśmy o terminie przedłużenia 

wykonania tego przedszkola. Chciałabym, żeby Pan Wójt trochę przybliżył te terminy. 

To jest jedno pytanie. I jeszcze chciałam się zapytać o miejsca parkingowe, tu koło 

Biedronki. Czy mamy jakąś wiedzę na ten temat, kiedy będą robione? 

Radna Pani Wanda Wolan: Bo wspomniał Pan Wójt o remontach i o tej ul. Za Torami 

w Warlubiu. Ja mam takie pytanie. Czy zostały zgłoszone do naprawy ul. Szkolna 

i ul. Dworcowa? No, wiadomo, że po każdej zimie ubytki są w asfalcie i dlatego 
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pytam, czy zostały już zgłoszone do remontu i czy w planie prac renowacji, naprawy 

dróg naszych gminnych, tych gruntowych, jest wpisana ul. Za koleją, tam jest bardzo 

duży ruch, bardzo dużo samochodów i jak zwykle tam tak jest tak droga wybita, że 

niestety nie mamy wyjścia, musimy robić dopóty, dopóki kolej nie zdecyduje się na tę 

zmianę. Rozmawialiśmy na posiedzeniu komisji rewizyjnej o załatwieniu destruktu 

asfaltowego. Czy dostaliśmy odpowiedź w tej sprawie, czy nie dostaliśmy 

odpowiedzi? Dziękuję. 

Pan Wójt Gminy: Jeśli chodzi o przedszkole, o tym Państwo dobrze wiedzą, że 

poprzedni wykonawca dwukrotnie występował, właściwie trzykrotnie, występował 

o przedłużenie terminu. Dwa razy wyraziłem zgodę, bo obiekt powinien być gotowy 

w grudniu ubiegłego roku. Najpierw wyraziłem zgodę na styczeń, później na marzec, 

ale jak wykonawca wystąpił o przedłużenie terminu realizacji na 22 lipca, 

podkreślam, 22 lipca 2024 r., powiedziałem dosyć. I wówczas to był jeden 

z powodów odstąpienia od umowy z tym wykonawcą. Teraz, w tej ofercie, czy w tym 

przetargu, jest mowa o siedmiomiesięcznym terminie realizacji. Czyli gdyby 

9 kwietnia przy otwarciu ofert skutecznie temat został załatwiony w ten sposób, że 

znajduje się potencjalny wykonawca i spełnia nasze oczekiwania, oczywiście, 

wszystko jeszcze zależy, jak pozostali ewentualnie oferenci się zachowają, ale 

wówczas, biorąc pod uwagę, idąc normalnym trybem bez przeszkód, podpisanie 

umowy powinno nastąpić na przełomie kwietnia-maja. No i teraz policzmy sobie 

siedem miesięcy, a więc byłaby szansa przed zakończeniem tego roku 

kalendarzowego zakończyć budowę tego przedszkola. Tam jest, tak jak 

podkreślałem, siedmiomiesięczny okres na realizację. 

Jeśli chodzi o te miejsca postojowe, Państwo wiecie, o czym wcześniej też mówiłem, 

że jest to droga wojewódzka. W ramach podpisanego już prawie półtora roku temu 

porozumienia myśmy naszą pracę wykonali, Firma Gzella Investments też, 

mianowicie ten chodnik zrobiliśmy. Od kościoła do Biedronki, od Biedronki do ul. 

Szkolnej. Natomiast Zarząd Dróg Wojewódzkich był zobowiązany, i do tego się 

zobowiązał, że wybuduje tę zatokę postojową. Zarząd Województwa przeznaczył na 

ten cel, na tę zatokę postojową, kwotę 500 000,00 zł. Zarząd Dróg Wojewódzkich 

ogłosił pierwszy przetarg. Była tylko jedna oferta za 990 000,00 zł. W związku z tym 

niestety przetarg został unieważniony. Ogłoszono drugi przetarg. Stanęła ta sama 

firma za 900 000,00 zł. Zarząd Dróg Wojewódzkich przetarg unieważnił. Wówczas ja 

wystąpiłem z takim pismem do Marszałka, że niech rozważą przekazanie wykonania 

tego zadania za te 500 000,00 zł, które były wyasygnowane na ten cel, przekazanie 

tego zadania Gminie Warlubie. Myślałem o naszym Zakładzie Usług Komunalnych. 

Nasi pracownicy zakładu już przećwiczyli te wszystkie brukowe sprawy, między 

innymi na tym naszym parkingu, na tych naszych miejscach postojowych. Jestem 

przekonany, że daliby sobie radę. Po długim czasie otrzymałem odpowiedź, że 

gotowi są to rozważyć w ramach porozumienia, ale na razie jeszcze konkretnej 

decyzji, ani projektu tego porozumienia, nie widziałem. Tak to wygląda na dzisiaj. 

Jeżeli chodzi o ul. Dworcową i Szkolną, są to, jak wiecie, nie nasze drogi, są to drogi 

Powiatu i Województwa. O ile ul. Dworcowa nie jest aż w takim złym stanie, poza tym 

terenem przy kolei, to prawda, o tyle w gorszym stanie jest, szczególnie na 
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końcówce, ul. Szkolna. W tej sprawie niejednokrotnie myśmy rozmawiali, również 

z Dyr. Mellerem, między innymi chociażby o tym, że tam na końcówce, kiedy są duże 

opady deszczu, tam się po prostu robi potężna kałuża. Póki co decyzji pozytywnej 

w tym zakresie nie ma, ale też powiedzmy sobie szczerze, ja też nie naciskam za 

mocno, bo bardzo mocno naciskałem na drogę powiatową Osie-Warlubie i na 

szczęście, jak wiemy, prace zostały dokończone. Pozostaje tylko jeszcze w samym 

centrum Płochocina wymalowanie oczywiście tych przejść dla pieszych, ale 

generalnie rzecz biorąc większość kierowców jest zadowolona. Nie wiem, jak 

mieszkańcy, ale myślę, że też. Mimo wszystko. W związku z tym dzisiaj nie jestem 

w stanie jednoznacznie odpowiedzieć, czy Zarząd Dróg Powiatowych przystąpi do 

remontu ul. Szkolnej. Zwłaszcza mówię o Szkolnej. Jeżeli chodzi o naprawę dróg 

gruntowych, Zakład Usług Komunalnych, chyba najlepiej będzie, jak Pan Kierownik 

o tym powie, ale powiem tak, ja podzielałem argumenty Pana Kierownika, dopóki tak 

intensywne, cykliczne są opady deszczu, to nie ma sensu wchodzić z równiarkami, 

cokolwiek robić. Natomiast z jednej strony pozyskaliśmy, była kruszarka, która z tak 

zwanego tego destruktu, który mieliśmy pokruszyła na drobniejsze elementy części, 

nie wiem jak to nazywać, ten destrukt, ale mówię, o szczegółach, to może by pan 

kierownik, jeśli jest w stanie coś powiedzieć, bo to nie moja branża, szczerze. 

Kierownik ZUK Pan Mariusz Kosikowski: To znaczy generalnie tak, drogi gruntowe 

są sukcesywnie naprawiane przy użyciu równiarki drogowej, walca. Ta droga za 

torami, za koleją dwukrotnie była równana, tylko faktycznie, jak Pan Wójt wspomniał, 

są cykliczne opady deszczu. I po każdym deszczu, jeżeli jest to równiarką 

wzruszone, jest nawierzchnia miękka, jest jeszcze gorzej, efekt jest jeszcze gorszy. 

Jeśli są opady deszczu. Obecnie pracujemy na Sołectwie Lipinki, Średnia Huta, 

Stara Huta, Zamczyska. Jeśli będzie potrzeba, wrócimy na te drogi tutaj w Sołectwie 

Warlubie. Tak jak Pan Wójt też wspomniał, mamy materiał, to nie jest destrukt, to jest 

materiał, w którym pokruszony jest gruz betonowo ceglany. Tylko że na takie drogi, 

tak jak właśnie w tamtym miejscu, za koleją, tam są mniejsze te ubytki i to kruszywo 

jest większej frakcji, grubszej frakcji, więc nie wiem, czy się to będzie w takie 

mniejsze ubytki nadawało. Może być efekt troszeczkę nawet gorszy niż przed 

naprawianiem, tak? Dlatego sukcesywnie staramy się to naprawiać. 

Radna Pani Wanda Wolan: Mam pytanie, Panie Kierowniku. Zawadzka to jest nasza 

ulica, prawda? No, tam już też zaczyna być niedobrze. Zaczyna pękać ta ulica 

szczególnie ten odcinek tu na samym początku. Tam już są dosyć spore ubytki 

w asfalcie. I dlatego się pytam o ten destrukt, bo nie znam się tak za bardzo na 

technologii naprawy dróg, ale myślę, że dobrze by było załatać te dziury póki jeszcze 

nie są wielkości średnicy dwumetrowej. Dopóki jeszcze można coś z tym zrobić, bo 

potem to już będzie nas to kosztowało dużo. 

Kierownik ZUK Pan Mariusz Kosikowski: Jeśli chodzi o drogi asfaltowe, no to nie 

destruktem, bo destrukt to jest asfalt frezowany, to jest troszeczkę mniej jakby luźna 

substancja, a drogi asfaltowe, to robimy asfaltem na zimno. Można to zrobić, 

rzeczywiście. 

Radna Pani Mirosława Danielewicz: Jak już został wywołany temat dróg, to chcę 

powiedzieć, że w naszej miejscowości też mieszkańcy z niecierpliwością czekają na 
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uzupełnienie tych dziur, które powstały po zimie. Ja z Panem Kierownikiem już 

na ten temat rozmawiałam, ale niektóre wymagają naprawdę pilnego naprawienia. 

Kierownik ZUK Pan Mariusz Kosikowski: Tak że myślę, że sukcesywnie uda się to 

zrobić. 

Pani Przewodnicząca Rady: Przed Panem Kierownikiem jeszcze wiele do 

wykonania, ale poczekajmy faktycznie na lepszą pogodę, bo w tej aurze to faktycznie 

cokolwiek wykonywać w deszczu, to chyba praca bez efektu. 

Ad 5 

Rada Gminy rozpatrzyła i głosowała, kolejno według porządku obrad, nad projektami 

poszczególnych uchwał. 

1) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy Warlubie na 2024 rok. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie Pani 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, i otworzyła dyskusję 

w tym temacie. 

Pan Wójt Gminy: Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo Radni. Wy o tym 

doskonale wiecie. Ja zdaję sobie sprawę, że kampania wyborcza rządzi się własnymi 

prawami. Dlatego, ponieważ być może słuchają nas mieszkańcy gminy Warlubie, 

jeszcze raz chcę wyraźnie podkreślić, że ci spośród kandydatów, którzy opowiadają 

o potężnym zadłużeniu Gminy, o tym, że Gmina za chwilę będzie niewypłacalna, że 

grozi nam katastrofa finansowa, po prostu - nie boję się tego słowa - kłamią. Kłamią. 

Otóż przypomnę, że wskaźnik zadłużenia Gminy za rok ubiegły wynosił około 34%. 

W tym roku ten wskaźnik zejdzie poniżej 30%. Mało tego, wszyscy wiemy o tym, że 

maksymalny wskaźnik zadłużenia może sięgać nawet 60%. Dlatego raz jeszcze 

podkreślam, stabilność finansowa Gminy Warlubie jest zabezpieczona, zapewniam. 

I druga sprawa. Są również tacy, którzy mówią, że nie potrafimy pozyskiwać środków 

zewnętrznych. Otóż proszę Państwa, w tym roku mamy na różnym etapie 

zabezpieczone środki zewnętrzne na poziomie 21 000 000,00 zł. Tak wysokich 

środków nie było w ostatnich latach na pewno. Bo to sprawdziliśmy. Przypomnę raz 

jeszcze, zewnętrznych środków 21 000 000,00 zł, około. Oczywiście część tych 

środków pochodzić będzie z Funduszy Europejskich, które będą nam przekazywane 

poprzez Urząd Marszałkowski, poprzez również tutaj to nasze LGD „Gmin Powiatu 

Świeckiego". Jeszcze raz, Proszę Państwa, spokojnie. Tak że za chwilę jest koniec 

tej kadencji, nowy włodarz tej Gminy, przez Państwa wybrany, jak również nowy 

skład Rady Gminy, który będzie przez Państwa wybrany, otrzyma Gminę w dobrej 

kondycji finansowej. Wiemy doskonale, że naszym na dzisiaj największym 

problemem jest przedszkole ze żłobkiem. Ale myślę, że i z tym sobie poradzimy. 

Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii w tym zakresie. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani 

Maria Mazur, Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski 

i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak 

poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, 
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jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr LX/463/2024 w sprawie wprowadzenia 

zmian w budżecie gminy Warlubie na 2024 rok została przyjęta. Stanowi ona 

załącznik nr 3 do protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

2) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Warlubie na lata 2024-2033. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie Pani 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, i otworzyła dyskusję 

na ten temat. Dyskusji nie było. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan 

Witold Żuchowski i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz 

Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały 

pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XL/464/2024 zmieniająca 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Warlubie na lata 2024-

2033 została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 4 do protokołu. Raport z głosowań 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

3) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 

w budżecie gminy Warlubie środków finansowych stanowiących fundusz 

sołecki. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie 

poinformowała, iż projekt omawianej uchwały został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy, i otworzyła dyskusję w tym temacie. 

Pan Wójt Gminy: Jak Państwo wiecie, w ślad za wyborami samorządowymi w ciągu 

6 miesięcy powinny być dokonane wybory nowych Rad Sołeckich i Sołtysów. 

Oczywiście mogą być to te same osoby, które pełnią te funkcje. Byłoby dobrze, aby 

takie Zebrania Wiejskie, na których nasi mieszkańcy Sołectwa będą wybierać Radę 

Sołecką i nowego Sołtysa, odbyły się najpóźniej we wrześniu. Dlaczego? Dlatego że 

z poszczególnych tych Zebrań Wiejskich nowo wybrany Sołtys, być może 

dotychczasowy Sołtys, powinien Wójtowi złożyć wniosek, na co przyznane środki 

w ramach Funduszu Sołeckiego chcą mieszkańcy wykorzystać. I to powinno nastąpić 

do 30 września tego roku. Tego roku. Jeżeli któreś z Sołectw, czy nowy Sołtys nie 

złoży takiego wniosku, to w roku 2025 to Sołectwo nie będzie dysponować 

Funduszem Sołeckim. Pozostałe, te, które złożyły, będą. Celowo to podkreślam, 

żebyśmy o tym czasami w ferworze różnych innych spraw nie zapomnieli. 

Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii w tym zakresie. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani 

Maria Mazur, Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski 

i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak 

poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, 
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jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr LX/465/2024 w sprawie wyrażenia 

zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Warlubie środków finansowych 

stanowiących fundusz sołecki została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 5 do 

protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

4) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, usługi sąsiedzkie 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu 

ich pobierania. 

Pani Przewodnicząca Rady i Starszy pracownik socjalny Pani Joanna Wiśniewska 

przedstawiły projekt procedowanej uchwały. Następnie Pani Przewodnicząca Rady 

poinformowała, iż projekt omawianej uchwały został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy, i otworzyła dyskusję w tym temacie. Dyskusji nie 

podjęto. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii w tym zakresie. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani 

Maria Mazur, Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski 

i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak 

poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, 

jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XL/466/2024 w sprawie ustalenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, usługi 

sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 6 do protokołu. Raport 

z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

5) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia ,,Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Warlubie w 2024 roku". 

Kierownik RGROŚ Pan Radosław Liczkowski przedstawił projekt procedowanej 

uchwały. Następnie Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej 

uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, 

i otworzyła dyskusję na ten temat. Dyskusji nie było. Po czym Pani Przewodnicząca 

Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, Przewodniczący Komisji 

Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski i Przewodniczący Komisji Działalności 

Gospodarczej Pan Tomasz Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt 

rozpatrywanej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała Nr XL/467/2024 w sprawie przyjęcia ,,Programu opieki nad 
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zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Warlubie w 2024 roku" została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 7 do protokołu. 

Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

6) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia zadań z zakresu 

administracji rządowej, dotyczących obowiązku utrzymania grobów 

i cmentarzy wojennych na terenie gminy Warlubie. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, i otworzyła dyskusję 

w tym temacie. Dyskusji nie podjęto. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan 

Witold Żuchowski i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz 

Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały 

pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XL/468/2024 w sprawie 

przyjęcia zadań z zakresu administracji rządowej, dotyczących obowiązku 

utrzymania grobów i cmentarzy wojennych na terenie gminy Warlubie została 

przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 8 do protokołu. Raport z głosowań stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

Opinie Komisji stanowią załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad 6 

Asystent rodziny Pani Izabela Piątkowska przedstawiła Roczne sprawozdanie 

z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Warlubie na lata 2021-2025 za 

2023 r. Dyskusji nad dokumentem jw. nie podjęto. Sprawozdanie jw. stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad 7 

Nie było. 

Ad 8 

Radny Pan Tomasz Piątkowski: Chciałbym temat poruszyć, już nieraz poruszany, 

czyli nasze krzesła, to znaczy nasze, jeszcze nie nasze, krzesła dla świetlicy. Jeżeli 

są już pozytywne informacje, to prosiłbym o ich przekazanie. 

Radny Pan Dariusz Chodkowski: Ja mam tutaj wniosek rolników dotyczący zbiórki 

odpadów produkcyjnych z gospodarstw rolnych. I nie organizowaliśmy tego jesienią, 

była mowa o tym, że zorganizujemy to wiosną, jeszcze chwilę poczekamy aż rolnicy 

rozsieją resztę wiosennych nawozów i taka prośba, aby gdzieś po majowym 

weekendzie, żeby zorganizować tą zbiórkę. 

Radna Pani Beata Krause: Ja również chciałam zgłosić drogę powiatową 

z Płochocina do Bąkowa, bo tam też są straszne dziury i nawet w jednym miejscu 

jest tam tak strasznie podmyte, tak ktoś drugą gałązkę wstawił. Jakby tam jakiś TIR 
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jechał czy coś, to może się zarwać. Jeszcze chciałam jedno pytanie odnośnie 

właśnie tego naszego Płochocina. Czy wiadomo, kiedy firma skończy tamte pobocza, 

trawy i te pasy? Bo tych pasów nie ma, samochody niestety na znaki nie zwracają 

uwagi i się nie zatrzymują. 

Radna Pani Joanna Bock: Odnośnie tematu dróg powiatowych. My po raz kolejny, 

mieszkańcy sołectwa Lipinki, bardzo prosimy o interwencję na temat chodnika 

z Lipinek do Rybna. Tam spaceruje bardzo dużo osób starszych i po prostu skarżą 

się, że po zimie jest teraz na tym chodniku bardzo ślisko, bo on jest po prostu 

porośnięty różnymi rzeczami. I bardzo prosimy o interwencję, żeby jednak ten 

chodnik został przez zarządcę dróg uporządkowany. 

Pani Sekretarz Gminy: Zgodnie z prośbą Pana Radnego, Pani Sołtys, zwróciliśmy się 

z zamówieniem do firmy i teraz, jak się okazuje, krzesła jutro będą na świetlicy. Bo 

dojadą bezpośrednio krzesła na świetlicę, żeby już nie korzystać z pomocy ZUK, 

tylko bezpośrednio dojadą na świetlicę. 

Pan Wójt Gminy: W bardzo istotnym temacie, który został poruszony przez Pana 

Dariusza Chodkowskiego, bardzo proszę Pana Kierownika Liczkowskiego, bo on 

bezpośrednio za to odpowiada. 

Kierownik RGROŚ Pan Radosław Liczkowski: Szanowni Państwo, na ten cel są 

zabezpieczone pieniądze, tak że jeżeli będzie konieczność taka, to mamy firmę 

z Przechowa, która odbierze te odpady, że tak powiem, tak wzorem lat ubiegłych. Ta 

sprawa będzie załatwiona. 

Pan Wójt Gminy: Dobrze. Teraz tak, jeśli chodzi o chodnik, wystąpię z taką prośbą 

do Zarządu Dróg Powiatowych. Ale też tak się zastanawiam, będziemy mieli chyba 

11 osób na pracach interwencyjnych. Nie wiem, czy nie powinni też pomóc 

ewentualnie. Bo tak, nie bardzo wierzę w to, że Zarząd Dróg Powiatowych to zrobi. 

Czy nie lepiej być może wspólnie razem przy pomocy naszych pracowników, którzy 

będą na pracach interwencyjnych. To jest do rozważenia. Natomiast jeśli chodzi 

o drogę Płochocin-Bąkowo, tu Pani Radna i Pani Sołtys jednocześnie ma absolutną 

rację. Stan tej drogi jest coraz gorszy. I o tym trzeba będzie też pomyśleć. W tej 

sprawie tak samo jak tutaj co, Pani Radna wystąpiła, ja jeszcze raz ponowię moją 

prośbę o ul. Szkolną i o drogę Bąkowo - Płochocin. No i oczywiście, jeśli chodzi 

o te pasy, to tak jak mi obiecano, na wiosnę będzie to zrobione. No, miejmy nadzieję, 

że po świętach ruszą z malowaniem. Bo ta pogoda do tej pory, jak wiecie, no nie 

sprzyja takim pracom. 

Radny Pan Witold Żuchowski: Ja chciałbym swoje jeszcze trzy grosze dorzucić. 

Jeszcze jak już jesteśmy przy drogach powiatowych, dobrze byłoby, jak już będzie 

Pan Wójt powiedzmy rozmawiał na temat drogi z Płochocina do Bąkowa, drogi 

powiatowej, dobrze byłoby zwrócić uwagę właścicielowi drogi na drogę z Bzowa do 

Bąkowa. Ona już jest chyba w gorszym stanie jak ta z Płochocina do Bąkowa. Żeby 

Zarząd Dróg Powiatowych też się tą drogą zainteresował. Dziękuję. 

Radna Pani Mirosława Danielewicz: Jak już mówimy o tych drogach powiatowych, 

to tylko chcę prosić tutaj, żeby tam też umieścić ten chodnik, o którym mówiłam na 

Komisji Socjalno-Bytowej, skoro będą zaangażowani pracownicy interwencyjni. To 
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w dwóch miejscach, przy tym pierwszym zakręcie, gdzie skręcamy na naszą 

Kościelną Górę. Też jest pełno śmieci, liści, błota naniesionego, żeby to uprzątnąć. 

Radna Pani Wanda Wolan: Mam takie pytanie, Panie Wójcie. Może będzie wiedział 

nasz pan inspektor do spraw budowlanych. Czy jest coś takiego, jak słupki 

odblaskowe na szosach? Jest coś takiego, tak? Na drodze, skręcając z ul. 

Starogardzkiej w stronę stadionu, tam jest ciemno, nie ma żadnej lampy i powiem 

szczerze, że dość trudno trafić w tę drogę. I tak samo w drugą stronę, w prawo, do 

stacji benzynowej i do powstałego Dino. I tak sobie pomyślałam, czy Zarząd Dróg 

Krajowych, Powiatowych, nie wiem, czy ma coś takiego jak właśnie takie słupki 

drogowe, odblaskowe, które mogłyby stanąć po obydwu stronach. I łatwiej byłoby 

trafić tam. Bo lampy tam może nie postawimy. No, ale za to byłoby to jakieś 

wskazanie, że jest tutaj zjazd w lewo i w prawo. 

Pan Wójt Gminy: Oczywiście, jak już wystąpię o te drogi powiatowe, to też to mogę o 

tą drogę Bzowo-Bąkowo. Chociaż to może być pewnego rodzaju problem. Bo jak 

Państwo wiecie, Zarząd Dróg Wojewódzkich przy opracowywaniu tak zwanej drogi 

strategicznej dla Polskiego Wojska, właśnie w tamtym kierunku od domu dziecka, 

chce przejść w prawo, ale to jest jeszcze daleka śpiewka, powiem szczerze. W mojej 

ocenie, nie? Bez względu na to, jak ta droga pójdzie, prawda? To jest jedna rzecz. 

Jeśli chodzi o ten chodnik, no to podobnie jak tutaj, spróbujemy coś wspólnie razem 

coś tutaj podziałać. Natomiast o tych słupkach odblaskowych, to jest dobry pomysł. 

Tyle tylko, że to nie do Powiatu, bo to jest nasza droga. I ewentualnie tu byśmy 

musieli z panem Kierownikiem Kosikowskim o tym pomyśleć, o takich słupkach, bo 

ostatnio żeśmy nadali numer nawet tej drodze do CPN. Natomiast ta druga część 

w stronę stadionu. Ja myślę, że to do rozważenia. Jak już tu słupki, to i tam słupki. 

Tak, tam naprawdę jest ciemno. To jest do rozważenia. Myślę, że również tutaj Pani 

Skarbnik będzie gdzieś tam w przyszłości niedalekiej szukała parę złotych. To nie 

jest takie drogie. Ja bym jeszcze prosił Panią Przewodniczącą, a przede wszystkim 

Pana Kierownika Kosikowskiego. Niech pan przekaże mieszkańcom, co się zdarzyło 

w Płochocinku. 

Kierownik ZUK Pan Mariusz Kosikowski: Niby drobna rzecz, ale mam zgłoszenie 

naszej pracownicy, która mieszka w Płochocinie. Nie działa kanalizacja, tak? Wczoraj 

wieczorem nie działała kanalizacja w Płochocinku, cztery, pięć przepompowni nie 

działa. Pracownicy pojechali, pracownik nie zdiagnozował. No nie działa. Nie 

dochodzi prąd do przepompowni. Wypompował z przepompowni ręcznie do 

zbiornika. Dzisiaj panowie pojechali, ale się okazało, że na odcinku 1 m ktoś wyciął 

przewód elektryczny. Zysku miał 5,00 zł może, w cudzysłowie, tej miedzi, tak? A dla 

nas kilkaset złotych straty, żeby połączyć. Taka dziwna sytuacja. 

Pan Wójt Gminy: I to nikt obcy tego nie zrobił. To zrobił jeden z naszych 

mieszkańców.  

Kierownik ZUK Pan Mariusz Kosikowski: Metr przewodu elektrycznego wycięto. 

Panowie załączyli napięcie. Na skrzynce, na rozdzielni napięcie jest. I dotknął butem, 

to przypaliło mu tam bucika kawałek. Dziwna sytuacja. Niebezpieczna. 

Radna Pani Beata Krause: Ja chciałam jeszcze do Pana Mariusza, że giną znaki 

drogowe. Tak, nawet tutaj już, nawet właśnie do Powiatu zgłaszałam. Na drodze 
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Płochocin-Bąkowo. To właśnie te „sierżanty” na łukach też poginęły. I u nas tam 

również zginęło parę znaków. 

Pani Sekretarz Gminy: Proszę Państwa, bardzo bym prosiła o przekazanie 

mieszkańcom, również tym, którzy nas słuchają, po raz kolejny apeluję, może to już 

stać się nudne, ale bardzo proszę o sprawdzenie, czy jesteście państwo ujęci 

w spisie wyborców. Również jeśli chodzi o osoby, które zamieszkują teren naszej 

Gminy, regularnie, nie wiem, z partnerem, z żoną, z mężem, a nie są zameldowani. 

A chcieliby zagłosować, to proszę się skierować do Urzędu Stanu Cywilnego. 

Najlepiej z oświadczeniem tego małżonka, który jest zameldowany, o wpisanie 

do stałego rejestru wyborców. Ponieważ bez tego dopisku niestety nie będzie można 

wziąć udziału w głosowaniu. Ponadto po raz kolejny informuję, że powstał jeszcze 

jeden lokal wyborczy na prośbę Państwowej Komisji Wyborczej. Lokal ten 

umieszczony jest w hali naszej sportowej. Jest to obwód głosowania nr 9 i w skład 

tego obwodu wchodzi ulica: Malinowskiego, Dworcowa, Komorska, Kwiatowa, 

Błogosławionej siostry Heliodory, Szkolna, Płochocińska, Starogardzka, 

Wybudowanie Nowskie, Wybudowanie za Torami, Zawadzka i wieś Kurzejewo. My 

postaramy się wyczulić Komisję, która ma siedzibę tutaj w OSP, że gdy trafi tutaj 

wyborca, żeby odpowiednio pokierowali do odpowiedniego okręgu wyborczego. Mam 

nadzieję, że nie wzbudzi to jakichś problemów, no ale nie jest to duża odległość, ale 

mam nadzieję, że trafią odpowiednio. Lokale będą otwarte od godziny 700 do 2100. 

Jeśli zdarzyłoby się tak, że będą kolejki, to osoba, która trafi ostatnia do kolejki 

o godzinie 2100, zostanie obsłużona przez Obwodową Komisję. Natomiast jeśli ktoś 

się pojawi o 2101, już nie będzie mógł oddać takiego głosu. Biuro Wyborcze prosiło 

o jakby zaznaczenie tego faktu po ostatnich zdarzeniach, mających miejsce przy 

wyborach do parlamentu naszego. Ponadto chciałam poinformować, ponieważ tutaj 

się pojawiły też różne wątpliwości, w Gminie Warlubie odbywają się wybory we 

wszystkich okręgach. We wszystkich okręgach wybieramy Radnych gminy Warlubie. 

A ponadto komitety zgłosiły trzech kandydatów na Wójtów. Jeszcze taką istotną 

informacją, jeśli wiecie Państwo, że jest osoba, która nie może zagłosować 

w waszej rodzinie, a bardzo chciałaby oddać ten głos, można do piątku jeszcze 

starać się o wydanie aktu pełnomocnictwa. Jeśli zgłosi się osoba do Urzędu Stanu 

Cywilnego i tutaj pani Kierownik wystawi decyzję z aktem pełnomocnictwa. Też 

pozostał w Kodeksie Wyborczym dowóz do lokali wyborczych. Jutro, zgodnie 

z przepisami Kodeksu Wyborczego, pojawi się na naszych stronach, jak również trafi 

do Sołtysów do wywieszenia na tablicach, rozkłady jazdy danych linii. W każdym 

Sołectwie, bodajże bez Bzowa, ponieważ Bzowo tutaj niestety nie spełnia tych 

odległościowych parametrów. W każdym Sołectwie będzie odbywał się dwukrotny 

taki przewóz, zgodnie właśnie ze wskazanym rozkładem jazdy. A ponadto chciałam 

poinformować również, że jednocześnie z akcją wyborów samorządowych 

rozpoczynamy akcję wyborczą do Parlamentu Europejskiego. Już do Państwa 

Sołtysów w najbliższym czasie trafią obwieszczenia o zarządzonych wyborach do 

Parlamentu Europejskiego. Wiem, to jest tak, to jest problem tablic, ponieważ nie 

mamy gdzie wieszać, dlatego tak trochę zwlekam z tym do momentu, kiedy tablice 

będą oczyszczone po wyborach samorządowych. No, ale niestety, będziemy musieli 
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przyjąć to zadanie, bo nie mamy innego wyjścia. Zobaczymy, czy będzie druga tura 

wyborów na Wójta, czy nie. Bo będziemy doplakatowywać te tablice, ale będziemy 

musieli również znaleźć miejsce na te obwieszczenia z Parlamentu Europejskiego. 

Wybory są zarządzone na 9 czerwca 2024 r. 

Pan Wójt Gminy: Jeszcze oczywiście jest kilkanaście dni do wyborów. O co mi 

chodzi? My w stosunku do wielu innych gmin mamy tablice otwarte. To znaczy 

można swobodnie, jeśli jest miejsce, wieszać również materiały wyborcze. Ale 

w momencie, kiedy trzeba zawiesić pismo urzędowe, to niestety zdarza się i będzie 

się zdarzać, że dany plakat wyborczy zostanie przykryty pismem urzędowym, bo 

pisma urzędowe mają pierwszeństwo przed plakatami wyborczymi. O tym proszę 

pamiętać. Mówię, u nas jest trochę tego miejsca, bo są i w Komorsku, i tu w Warlubiu 

te słupy okrągłe, w Lipinkach też. A więc jest sporo miejsca, gdzie można wieszać. 

Ale proszę się nie gniewać, jeśli jakiś plakat wyborczy zostanie zakryty, bo nie ma 

innego miejsca. Np. na tych tablicach drewnianych, żeby zawiesić oficjalne urzędowe 

pismo. Stąd, jak Pani sekretarz mówiła, wstrzymujemy, chodzi o Parlament 

Europejski, żeby nie za szybko, ale już po wyborach, no to wtedy już spokojnie 

będziemy tam wieszać te informacje. 

Radna Pani Wanda Wolan: Pani Sekretarz, a czy będzie w Warlubiu wywieszona 

informacja na tablicy, że jest ten dodatkowy, ten inny punkt wyborczy? 

Pani Sekretarz Gminy: Tak, będzie wywieszona informacja. Na pewno będzie 

wywieszona informacja tutaj na OSP. Będzie wywieszona informacja na hali, że tutaj 

znajduje się lokal wyborczy. A ponadto na wszystkich tablicach postaramy się 

umieścić. Myślę, że może w piątek. Ponieważ wiemy, że akcja trwa, tak jak Pan Wójt 

powiedział. Kandydaci wywieszają też różne rzeczy, żeby to też nie zostało 

przykryte. Bo nie trafimy do każdego głosującego, każdego wyborcy, do domu, żeby 

poinformować o zmianie miejsca. Mówię, nie jest to taka odległość, żeby w razie co 

wyborca nie został skierowany do innego lokalu. 

Ad 9 

Po wyczerpaniu porządku obrad Pani Przewodnicząca Rady zamknęła obrady LX 

sesji Rady Gminy Warlubie o godz. 1325. 

Protokołował 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

/-/ Sławomir Kania 

Przewodniczyła 

Przewodnicząca Rady Gminy 

/-/ Maria Jankowska 


